
    
 
 

Zápis 
z 8. řádného zasedání Akademického senátu FSI VUT 

dne 03. 04. 2025 
 
 
 
 

Místo konání:  zasedací místnost děkana FSI 
Čas konání:  14:00 – 15:00 
Přítomní:    dle hlasovací listiny 
Omluveni:  Ing. Benko, doc. Blecha, doc. Koutný, Bc. Mikulič, Ing. Pouzar 
Neomluveni: doc. Mazůrek, Bc. Šlajs 
Hosté: děkan doc. Hlinka, proděkani doc. Katolický, doc. Kalousek a Mgr. Hoderová, 

tajemník Ing. Tesař 
Zasedání řídil:  doc. Návrat 

 
 

Program: 
1. Předání osvědčení novým členům 
2. Volba skrutátorů 
3. Schválení programu zasedání, kontrola zápisu ze 7. řádného zasedání, plnění usnesení 
4. Informace vedení fakulty a informace z grémií 
5. Schválení Pravidel rozdělení finančních prostředků FSI VUT pro rok 2025 
6. Předložení Výroční zprávy o hospodaření FSI VUT za rok 2024 a analytických podkladů 
7. Předložení Časového plánu akademického roku 2025/2026 
8. Volba předsedy Komise organizační a informační 
9. Schválení termínu (24. 4. 2025) a programu příštího zasedání 
10. Různé 

 
 

Zasedání zahájil a řídil předseda AS FSI doc. Návrat. 
 
Doc. Návrat přivítal pana děkana, proděkany a tajemníka fakulty. 
 
 
ad 1) Předání osvědčení novým členům 
 
K 1. 4. 2025 se ujali svého mandátu členové SK AS Ing. Pavel Mikuláček a Bc. Ondřej Šlajs. 
 
 
ad 2) Volba skrutátorů a volební komise 
 
Návrh: Ing. Ramík, Ing. Cabaj, Bc. Čech. 
Usnesení: AS FSI schvaluje skrutátory a volební komisi ve složení Ing. Ramík, Ing. Cabaj, Bc. Čech. 
Hlasování č. 1:  pro: 25   proti: 0  zdržel se: 3 
 
 
ad 3) Schválení programu zasedání, kontrola zápisu ze 7. řádného zasedání, plnění 
usnesení 
 
Usnesení: AS FSI schvaluje program 8. řádného zasedání AS FSI. 
Hlasování č. 2:  pro: 29   proti: 0  zdržel se: 0 
 
Usnesení: AS FSI schvaluje zápis ze 7. řádného zasedání AS FSI. 
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Hlasování č. 3:  pro: 28   proti: 0  zdržel se: 0 
 
Plnění usnesení:  
Z minulého zasedání neplynuly žádné úkoly. 
 
 
ad 4) Informace vedení fakulty a informace z grémií 
 
Děkan: 
- Právní odbor rektorátu připravil přehled změn v souvislosti s novelou VŠ zákona, ze které také 

vyplývá nutnost aktualizovat vnitřní předpisy univerzity i jednotlivých součástí.  
- Vládní výbor pro strategické investice schválil kontraktové financování studií v oblasti 

polovodičových technologií pro VUT a ČVUT. 
- Byla založena Celouniverzitní doktorská škola, která bude zajišťovat vzdělávání doktorandů 

například v oblastech souvisejících s projektovou činností, odborným publikováním a mnoha 
dalšími. 

- Pro akademický rok 2025/2026 bylo podáno do BSP 2263 přihlášek, z toho zaplacených 1998 
(minulý rok 2199/1959), do NMSP bylo podáno 928 přihlášek, z toho zaplacených 751 (minulý 
rok 1021/894). Pro oba stupně proběhne  ještě 2. kolo přijímacího řízení. 

- Dne 10. 4. 2025 se v aule Q uskuteční přímý přenos derniéry inscenace Racek z Dejvického 
divadla. 

- Dne 24. 5. 2025 proběhnou Zlaté promoce pro absolventy ročníků 1971-75. 
Prof. Štětina: 
- Byla schválena pravidla rozdělení finančních prostředků VUT. Proběhla diskuze k rozdělení 

prostředků IP DKRVO (pro FSI představuje nárůst cca 24 mil), tato problematika bude 
projednávána na dalších zasedáních. Byl předložen rozpočet, který byl projednán EK. 

- Proběhlo zasedání Rady pro IS. 
Ing. Dvořák vznesl dotaz ke stipendiím doktorandů, prof. Štětina odpověděl, že novela VŠ zákona 
stanovuje doktorský příjem, který se skládá z doktorského stipendia a mzdy za práci související s 
disertační prací. Částka, která je v současnosti doktorandům FSI vyplácena, se již pohybuje ve výši 
doktorského příjmu. V současné době se řeší nastavení aplikace v IS. 
RNDr. Popela: 
- AS VUT: EK zahájila projednávání předloženého rozpočtu. 
- RVŠ: informace byly zaslány před zasedáním mailem. 

 
 

ad 5) Schválení Pravidel rozdělení finančních prostředků FSI VUT pro rok 2025 
 
Pan děkan seznámil senátory s úpravami, ke kterým došlo na základě projednávání ve FK. 
- V ukazateli K byla zapracovaná změna metodiky MŠMT, FSI nezohledňuje parametry studium v 

cizím jazyce, úspěšnost studia a rozpočtoví absolventi (důvody jsou v pravidlech uvedeny). 
- V rozdělení motivačních prostředků došlo ke změně vah parametrů. 

 
FK jednala o pravidlech na dvou zasedáních a doporučuje dokument ke schválení. 
 
Usnesení: AS FSI schvaluje Pravidla rozdělení finančních prostředků FSI VUT pro rok 2025 ve znění 
ze dne 2. 4. 2025. 
Hlasování č. 4:  pro: 28   proti: 0  zdržel se: 1 
 
 
ad 6) Předložení Výroční zprávy o hospodaření FSI VUT za rok 2024 a analytických 
podkladů 
 
Analytické podklady prochází revizí ústavů, většina připomínek je již vypořádána. Grafická verze bude 
senátorům k dispozici na senátním disku. Dokument je projednáván ve FK. 
Normativní rozpočet fakulty v minulém roce stagnoval, rostoucí obrat byl kompenzován navýšením 
vlastních aktivit, ale došlo i k čerpání fondů. Roste podíl mezd na nákladech. Nadále dochází k růstu v 
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projektové činnosti a ve spolupráci s průmyslem. Tajemník fakulty seznámil senátory se strukturou 
nákladů a výnosů. 
FK jž o dokumentu jednala, další jednání proběhne příští čtvrtek. 
 
 
ad 7) Předložení Časového plánu akademického roku 2025/2026 
 
S předloženým dokumentem seznámila senátory proděkanka Hoderová. 
Začátky semestrů stanovuje rektorát, pro ak. rok 25/26 je začátek zimního semestru stanoven na 15. 
září 2025 a začátek letního semestru na 9. února 2026. Výuka v ZS končí 12. 12., proto se vedení 
fakulty rozhodlo zařadit první týden zkouškového období před vánoční prázdniny (15. - 19. 12.), v 
lednu následují 4 týdny zkouškového období a mezi jeho konec a začátek výuky v LS byl zařazen 
jeden volný týden. Další změnou je zkrácení zkouškového období letního semestru pro závěrečné 
ročníky o dva dny. 
 
 
ad 8) Volba předsedy Komise organizační a informační 
 
Do komise se na dnešním zasedání připojili Ing. Cabaj, Bc. Čech a Bc. Novotný. 
Návrh na předsedu: Bc. Radek Novotný 
Vydáno 29 hlasovacích lístků 
Odevzdáno 29 hlasovacích lístků 
Platných 26 hlasovacích lístků 
Předsedou Komise organizační a informační byl zvolen Bc. Radek Novotný. 
 
  
ad 9) Stanovení termínu a programu příštího řádného zasedání AS FSI 
 
Termín 9. řádného zasedání byl navržen na čtvrtek 24. 4. 2025 v aule Q. 
Návrh programu: 
- Časový plán - konečné projednání 
- Rozdělení finančních prostředků - předložení  
- Předložení Zprávy o hodnocení výuky za ZS 24/25 

 
Usnesení: AS FSI schválil termín 9. řádného zasedání AS FSI na 24. 4. 2025. 
Hlasování 5:  pro: 28   proti: 0  zdržel se: 0 
 
 
ad 10) Různé 
 
Tento bod neměl věcnou náplň. 
 
 
Poté bylo zasedání ukončeno. 
 
 
 
 
Verifikoval:               
předseda AS FSI                     předsedkyně SK AS FSI         
doc. Ing. Tomáš Návrat, Ph.D.           Ing. Anna Imrichová   
 
 
 
zapsala: Brigita Rohovská 
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